
  

Verslag Buitengewone Algemene Vergadering 
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Datum: zaterdag 29 juni ‘24 - 09u30  

Plaats: Congrescentrum Ter Elst, Edegem  

  

Aanwezig + verontschuldigd  

   

 Bestuursorgaan: J. Gesquière, Voorzitter, K. Fels, A. Van den Eynde, A. Van Doren, C. Van 

Echelpoel, J. Van Lantschoot, V. Waegemans, A. Welvaarts, Bestuurders  

 Management: K. Verspecht, Financieel & Administratief Manager/Algemeen 

Penningmeester, K. Umans, CEO/Secretaris-Generaal  

 N. Debacker, Administratief Medewerker 

 Verontschuldigd: G. Hermans, L. Lakiere, K. Eerdekens, F. Van Meel, W. Van de Keere, S. 

Van Puyvelde; E. Hendryckx, J. Manghelinckx, G. Henraat, A. Verschaeve   

 Werkende leden van de AV:  

(1) stakeholdersgroep A1 (landelijk en provinciaal spelende clubs)     

- Antwerpen : H. Hendrickx R. Maeseele, F. Naegels en F. Wuyts (+ volmacht 

A. Verschave) 

- Limburg: G. Bormans (+ volmacht G. Henraat)  

- Oost-Vlaanderen: P. Buyse, E. Fels, G. Robbe en R. Van de Vyver 

- Vlaams-Brabant: P. Broeckx, M. De Smedt, E. Schuermans (+ volmacht J. 

Manghelinckx) 

- West-Vlaanderen: J.P. Cannaert (+ volmacht E. Hendryckx), B. De Poorter, M. 

Stevens  

(2) stakeholdersgroep A2 (de clubs actief in de Top Division 1 en 2 en/of Top Division 

Women) 

-     D. Debo, D. Stas (+ volmacht W. Van de Keere SHG A3), S. Van Assche (+ 

volmacht J. Lakiere SHG C), S. Vandriessche, L. Verelst (+ volmacht S. Van Puyvelde) 

              (3) stakeholdersgroep A3:  W. Van de Keere  verontschuldigd (volmacht aan D. Stas SHG 

A2) 

(4)  stakeholdersgroep B (Officials): D. Moens (+ volmacht F. Van Meel) 

(5)  stakeholdersgroep C (Trainers): V. Segers (+ volmacht K. Eerdekens) en volmacht 

van J. Lakiere aan S. Van Assche (SHG A2) 

 Op uitnodiging: E. Van Avermaet 

Verslag:  

 

1. Opening door de Voorzitter  

 

J. Gesquière, Voorzitter, verwelkomt de deelnemers aan deze AV.  

Hij vraagt aan de vergadering het akkoord dat Dhr. Eddy Van Avermaet de volledige 

vergadering kan bijwonen, unaniem akkoord.  Vooreerst wenst de Voorzitter zijn dank te 

betuigen aan Eddy (vandaag aanwezig, vorige AV afwezig) voor het prachtig werk die hij heeft 
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geleverd m.b.t. de grote governance oefening (statuten en Intern Reglement).  Dit wordt 

volmondig door de voltallige vergadering ondersteund.  Als tweede punt wenst te Voorzitter te 

vragen aan de vergadering dat we een serene en constructieve vergadering kunnen houden en 

zoals reeds via mail gemeld, we eerst agendapunt 7.1 zullen behandelen.  

  

 

2. Controle van de volmachten 

 

In de SHG C (officials) is nog steeds één plaats als werkend lid vacant.  31 werkende leden zijn 

ofwel aanwezig ofwel vertegenwoordigd.  Een 2/3de meerderheid wordt bereikt bij 21 

stemmen, terwijl de enkelvoudige meerderheid 16 stemmen vereist. 

 

3.   Wijziging van de agenda 

 

De Voorzitter stelt voor het punt 7.1. van de gewijzigde agenda (toelichting van een brief vanuit 

werkende leden aan het Bestuursorgaan) als eerste punt van de vergadering te behandelen. 

 

De agenda wordt verder als volgt gewijzigd;  

(1) 4.1. Huishoudelijk Reglement - Art. AD 61 (oprichting van een club vraag stamnummer bis 

PBL clubs) wordt doorverwezen naar punt 7. Informatieverstrekking 

(2) Toevoeging van punt 7.2., zijnde ‘Probleemstelling rechtspersoon professionele club’ 

 

De gewijzigde agenda wordt éénparig goedgekeurd. 

 

De Voorzitter geeft het woord aan P. Buyse, die 0namens werkende leden meer aandacht 

vraagt voor timing en respect voor deadlines bij de opmaak van de agenda van de AV en de 

aanlevering van de bijhorende stukken.  Hij argumenteert dat een grotere mate van  

betrokkenheid van de werkende leden leidt tot een verhoogde draagkracht voor het beleid.  D. 

Moens onderstreept de gunstige evolutie in de aansturing van de federatie en vraagt eveneens 

van een verhoogde betrokkenheid vanuit de AV.  V. Segers drukt haar respect uit voor het BO 

en het management, zij doet een oproep om de werkende leden te betrekken in de 

conceptuele fase van de werkzaamheden; zij zijn gedreven door passie én engagement, 

betrokkenheid zal resulteren in een gedragen toekomstvisie.  Sven Van Assche wijst 

voorbeeldmatig op een belangrijke lacune in het competitieboek TDW inzake de regels van 

promotie en degradatie.  J. Van Lantschoot schetst in zijn functie van Voorzitter van Basketball 

Belgium de context hiervan en stelt dat alle rechten van de clubs gevrijwaard zullen blijven.  D. 

Debo refereert naar de tussenkomst van V. Segers, hij bevestigt dat er in samenwerking met de 

stakeholders toch al een zekere weg afgelegd is.  Een intensieve samenwerking tussen alle 

geledingen en de inzet van de aanwezige competenties kan de snelheid van de veranderingen 

gunstig beïnvloeden. 

 

De Voorzitter zal initiatief nemen om op zeer korte termijn een overleg samen te roepen met 

vertegenwoordiging van alle stakeholdersgroepen, bestuurders en management om samen de 

weg vooruit en de toekomstige samenwerkingsvormen te bepalen.  Hij kondigt de installatie 

van diverse ad hoc werkgroepen aan, voorbeeldmatig in de domeinen competitie, CD 201, 



clubondersteuning.  BO, werkende leden en management moeten een team vormen.  M. 

Stevens beaamt dat dergelijke werkwijze de draagkracht voor het gevoerde beleid verder zal 

versterken.  R. Van de Vijver zit op eenzelfde golflengte.  G. Robbe betreurt de afschaffing van 

de operationele provinciale werking.  D. Debo vraagt aandacht voor organisatorische design.   J. 

Van Lantschoot stelt vast dat er eensgezindheid is over de principes van de governance en we 

nu in de implementatiefase belanden.  De installatie van ad hoc werkgroepen is de sleutel tot 

verhoogde betrokkenheid. 

 

J. Gesquière sluit de discussie af en roept om in sereniteit in één team verder te werken aan de 

toekomst van Basketbal Vlaanderen.   

 

4. Wijzigingen van het Intern Reglement 

 

4.1. Huishoudelijk Reglement - Art. AD 1 t.e.m. 17 (oude artikelnummers 1 - 9 en art 36-59)  

 

De Voorzitter nodigt E. Van Avermaet uit om duiding te geven bij de voorgestelde wijzigingen.  

Hij benadrukt dat dit de resultante van teamwork is,  Hij overloopt in vogelvlucht de 

voorstellen.  P.  Buyse vraagt verduidelijking over de reglementswijziging die voorligt over 

onverenigbaarheden en vraagt verduidelijking over de transitieperiode bij de implementatie 

hiervan voor de zittende leden.  Hij kondigt een amendement (zie infra) aan m.b.t. de 

overgangsregeling voor de familieverbanden .  

 

M. Stevens maakt voorbehoud voor een bepaalde paragraaf in Art. 9 waar vermeld staat dat de 

werking via departementen wordt opgeheven.  Hij stelt voor om die paragraaf volledig te 

schrappen.  

De Voorzitter vraagt vooreerst stemming over het amendement van SHG A1 West-Vlaanderen, 

wat resulteert in 16 stemmen voor, 14 tegen en 1 onthouding.  De vereiste 2/3de meerderheid 

in niet bereikt en het amendement wordt verworpen.   

 

J. Gesquière benadrukt dat de voorstellen vanuit de AV tot samenstelling van FinCom, WetCom, 

Medische en Ethische Commissie door het Bestuursorgaan een bekrachtiging inhouden.  K. 

Umans merkt op dat in het kader van een wijzigend decretaal kader de werkzaamheden van de 

Medische en Ethische Commissie best samengevoegd worden. Dit kan enkel gebeuren als het 

decreet in voege wordt gesteld, wordt opgevolgd .  

 

G. Robbe komt tussen over de voorgestelde wijzingen inzake onverenigbaarheden (zie supra).  

Hij concretiseert de impact hiervan op de actuele samenstelling van d SHG A1 Oost-Vlaanderen.  

R. Van de Vijver vraagt naar een uitdoofscenario voor zittende afgevaardigden en werkende 

leden.  E. Van Avermaet verduidelijkt dat er voldoende duidelijkheid zit in de actuele 

voorstellen.  

De Voorzitter vraagt een stemming over het amendement van SHG A1 Oost-Vlaanderen.  

Stemming 21 voor het behoud van het bestaande tekst mbt de overgangsmaatregel,  3 tegen 

en 7 onthoudingen.  Het amendement wordt verworpen.   

 



Vervolgens vraagt hij de stemming over de artikelen AD 1 t.e.m. 17.  Stemming 26 voor, 0 

tegen, 5 onthoudingen.  Het nieuwe ( aangepaste ) Huishoudelijk reglement wordt in zijn 

totaliteit aanvaard met meer dan 2/3 meerderheid .  

 

De Voorzitter bedankt de leden van de Algemene Vergadering voor het gestelde vertrouwen en  

bedankt nog eens specifiek  Eddy Van Avermaet voor de geleverde inspanningen.  Dit alles 

wordt met applaus onthaald door de voltalige vergadering .  

 

De upgedate tabel m.b.t. “wie verantwoordelijk voor ontwerp , door wie goed te keuren en met 

welke meerderheid “  betreffende de statuten en het volledig intern reglement met zijn 

deelgebieden, verduidelijkt de wijze waarop de diverse organen in de toekomst zullen 

functioneren.  Over die tabel dient niet gestemd te worden maar wordt bekrachtigd en 

geaccepteerd door de AV leden m.b.t. de manier van werken in de toekomst .  

 

 4.2. Competitiereglement - Art. CD 203 - 204 - 205 - 207 - 208 - 209 - 210 - 212 - 213 - 214 - 215 

- 216 - 219 

 

F. Van den Eynde kadert de voorgestelde wijzigingen binnen de beleidslijn inzake officials, zoals 

eerder gepresenteerd door W. Van Hoorne op de AV van 25 mei ‘24.  D. Moens betreurt dat de 

SHG C (officials) niet nauw betrokken werd in het proces.  R. Van de Vijver is verrast dat het 

Bestuursorgaan meegaat in de voorstellen.  De Voorzitter geeft aan dat de aanwezige expertise 

in deeldomeinen in het Bestuursorgaan,  reflecteert in de werking van het collegiaal orgaan dat 

het BO is. 

 

Stemming over de voorstellen: 25 voor, 1 tegen en 5 onthoudingen (aanvaard). 

 

4.3. Juridisch Reglement - Art. JD 429 - 470)  

 

De voorstellen worden unaniem goedgekeurd na toelichting door F Van den Eynde .  

 

5. Probleemstelling, toelichting en overleg inzake de principes, werking en bijdragen aan het 

jeugdfonds - Schuldposities PBL clubs (inclusief stemming toekomstige bijdragen). 

 

D. Stas, volmachthouder van W. Van de Keere (A3), welke weerhouden is door een Algemene 

Vergadering van de BNXT League, verwoordt de bezorgheden en inzichten vanuit Pro Basketball 

League. Samenvattend wil de SHG A3 / Vlaamse PBL clubs niet de afschaffing van het 

jeugdfonds, maar dringt men aan op een vermindering van de bijdragen, een duidelijke logica 

achter de hoogte van de bijdragen in de verschillende geledingen, een verduidelijking bij de 

inhouding van de federatie en een herziening van het verdeelmechanisme.  E. Schuermans 

brengt het afgelegde traject in de vorige jaren in herinnering en meldt dat die alles reeds 

meerdere mailen werd toegelicht aan PBL.  J. Van Lantschoot en K. Fels delen eenzelfde 

mening.   

 

J. Gesquière houdt de vergadering voor dat wij hier samen voor een juridische uitdaging staan 

bij de toepassing van het reglement, meer specifiek Art. FD 532.  De termijnen voor betaling 

van bondsschulden laten weinig of geen speelruimte, indien deze niet tijdig vereffend worden, 



dient een schrapping van een club te worden beslist door de AV/BAV.  De werkende leden van 

de Algemene Vergadering moeten hier hun verantwoordelijkheid opnemen en zich 

positioneren in de discussie over een eventuele stringente toepassing van het reglement.  K. 

Verspecht geeft een overzicht van de uitstaande schulden van de clubs.  De Voorzitter 

informeert de vergadering dat de licentiecommissie van de BNXT League regels inzake incasso 

van openstaande facturen gevat heeft in hun reglementering.  Basketbal Vlaanderen zal in de 

toekomst hiervan gebruik maken.  Hij deelt verder mee dat Dhr. M. Bostyn zich geëngageerd 

heeft de openstaande schulden op korte termijn te vereffenen.  De CEO wijst op de impact van 

een negatieve beslissing (= schrapping) op alle geledingen van een club.  Na discussie wordt 

gesteld dat de uitstaande schulden tegen 1 augustus e.k. moeten vereffend zijn.   S. Van Assche 

stelt dat dit een uitzonderlijke, éénmalige gunst is en bij niet respect voor de gestelde termijn 

onvoorwaardelijk tot definitieve schrapping moet overgegaan worden.  J. Van Lantschoot stelt 

dat een verlenging van termijnen niet onredelijk is en tot de prerogatieven van de Algemene 

Vergadering kan behoren. 

 

De Voorzitter stelt volgend plan van aanpak voor (1) een inning van de schulden tegen 1 

augustus e.k.  Dit zal betekend worden met een juridisch onderbouwde brief met vermelding 

van een onmiddellijke schrapping indien de clubs in gebreke blijven. (2) een jaarlijkse melding 

van de schuldposities van PBL clubs aan de licentiecommissie van de BNXT League (3) in overleg 

met vertegenwoordigers van alle clubs een debat aangaan over de toekomstige werking van 

het jeugdfonds en de bepaling van de hoogte van de bijdragen via de installatie van een ad hoc 

werkgroep.   Stemming 30 voor – 1 tegen (aanvaard).    

 

6. Beleidsplan ’25-‘28 

  

K. Umans stelt summier het afgelegde traject in de opmaak van het beleidsplan ’25-28 en voor.  

Hij wijst op het decretaal kader van een beleidsplan en geeft duiding over de werkzaamheden 

en aan te houding timing in het vervolgtraject.  De CEO geeft mee dat de budgettaire impact 

over een periode van 4 jaar zal ingeschat worden, dat dan in de jaarlijkse budgetoefening 

verder geconcretiseerd zal worden.  V. Segers dringt nogmaals aan op een verhoogde 

betrokkenheid van experten uit de SHG-en bij de opmaak van het beleidsplan.  

Het beleidsplan ’25-’28 wordt unaniem goedgekeurd (aanvaard).  

 

7. Informatieverstrekking – Allerlei  

 

7.1. Toelichting brief aan BO + afspraak next steps 

zie inleiding, punt 3 van het verslag 

 

7.2. Art. AD 61 (oprichting van een club - vraag stamnummer bis PBL clubs 

De CEO kadert de vraag vanuit professionele clubs (op heden vraag van 2 Vlaamse PBL clubs) 

om het profsegment onder eenzelfde stamnummer af te scheiden van de breedtesport werking 

in de betrokken clubs via de oprichting van een separate juridische entiteit voor het 

professionele deel van de activiteiten van de clubs.  Het Bestuursorgaan erkent de legitimiteit 

van de vraagstelling. Basketbal Vlaanderen wenst de schuldpositie vs federatie als één geheel 

te beschouwen en permanente afdekking te waarborgen.  Verder wensen de bestuurders de 

continuïteit van de werking in de clubs over langere termijn te vrijwaren. Een juridisch advies 



werd ingewonnen en zal bestudeerd worden.  Tegelijkertijd wordt geopteerd om een 

pragmatische oplossing op korte termijn te bewerkstelligen.  Er wordt mandaat aan het 

Bestuursorgaan gegeven om op korte termijn een juridische afspraak te maken met de 

vragende clubs en dan aansluitend de verdere interne juridische uitwerking  (aanpassing 

competitie reglement) te bestuderen en dit uit te werken samen met een ad hoc werkgroep.  

 

7.3 Activiteitenrapport Basketball Belgium 

J. Van Lantschoot, Voorzitter Basketball Belgium, overloopt de activiteiten aldaar.  Hij 

informeert de vergadering over de turbulentie inzake de aansturing van de Lions door de High 
Performance Manager, die gecontesteerd wordt door de spelers en dit net op het moment dat 

de toekomst van de Lions rooskleurig is.  Een initiatief is genomen om de gewenste 
toekomstige ontwikkeling van damesbasketbal (TDW problematiek) in kaart te brengen.  De 
organisatie van events, gedragen door Basketbal Vlaanderen, in 2026 (EK 3X3) en 2027 (EBW  

group phase) wordt voorbereid.  Een gepaste herdenking van 100 jaar basketbal in België in 
2027 wordt eveneens voorbereid.  J. Van Lantschoot herhaalt dat de tijdige publicatie van de 
competitieboeken een aandachtspunt blijft.  Enige pro-activiteit vanuit het 

competitiemanagement mag verwacht worden.   De conclusies van de Algemene Vergadering 
van FIBA en de nieuwe constructie van BNXT League worden toegelicht en becommentarieerd.  

Tot slot wordt wat toelichting gegeven over de voorbereiding van de Cats en wensen we hen 
alle succes toe op de Olympische Spelen Paris ’24. 
 

 

De Voorzitter bedankt de werkende leden, de collegae bestuurders, het management en de 

medewerkers voor hun inbreng in het verloop van een serene en constructieve vergadering en 

sluit de AV om 13u00 af.   

 

 

Koen Umans                 

                                                                                        Jan Gesquière 

Secretaris-generaal - CEO              

                                                                                        Voorzitter 
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